
Møtereferat styremøte SDJFF 03.09.2024 

 

1. Medlemsmasse og økonomi 
a. 216 medlemmer per dags dato 
b. Økonomi  

Gunhild orienterte. Resultatet for 2024 så lang, er NOK 18.857,60 (per 03.09.24) 
Inntjeningen har hovedsakelig kommet fra jegerprøvekurs.  

c. Æresmedlemmer  
Per Hjalmar orienterte. Styrets forslag blir presentert på ordinært årsmøte til 
SDJFF mars 2025. 
 

2. Fiskergruppe 
Gunhild ser på muligheter for å få i gang en liten gjeng som kan bidra i en 
fiskergruppe. Hva har vi av ressurser til å få en fiskergruppe opp og gå? Gunhild 
sjekker opp.  
 

3. Politiattester 
Per Hjalmar – OK 
Gunhild – OK 
Ørjan Evensen – OK 
Kaia Norberg – OK 
Even Rognan – avventer, må søke på nytt 
Michael Martinsen – OK 
Tom Pettersen – ikke behov for attest, ønsker kun å være kasserer.  
 

4. Klubbvåpen 
Vedtak om plassering hos rifleinnstruktør.  
 

5. Vinterskyting i Ebbestadhallen 
a. Per Hjalmar orienterte. Vi ser for oss å starte opp skyting for «ungdom» onsdager  

i Ebbestadhallen i slutten av oktober. Per Hjalmar informerer nærmere om 
klokkeslett og dato for oppstart. Kaia oppdaterer Facebook sider, Ørjan 
oppdaterer i Aktivitetskalenderen.  

b. Søke om midler 
Ørjan orienterte. Vi har funnet et fond som vi kan søke midler fra.   
Vi estimerer ca NOK 4.000 til utbedring av våpen, og NOK 4.000 til ammunisjon + 
kostnader til litt pølser. Ved behov klarer vi å dekke dette også uten midler.  



 

6. Eventuelt 
Kjetil Dalheim har sagt at han ønsker å bidra og vil bidra ved behov.  
Bjørn Sundland ønsker å bidra som jegerinstruktør når instruktørkurs er bestått.  

 

7. Dato for neste møte 
Neste møte settes til 29.10.2024 kl 19.00 på Knutepunkt Strømsø 
 

 


